

西南佛州華人聯誼會會員申請表

Southwest Florida Chinese Association (SWFCA)

Membership Application

本會為一不牟利之非政治性團體，始創於一九九三年，以服務佛州西南地區華人為宗旨。並以下列三目標為主：

Our association is a non-profit organization founded in 1993 to serve the communities in Southwest Florida area with the following principles:

一、保存及推廣固有中華優良文化及傳統。

1). To preserve and promote Chinese cultural traditions in Southwest Florida.

二、促進華裔社區之康樂活動及友誼。

2). To provide healthy activities for social advancements benefiting members.

三、增進各民族與中華民族之互相了解及交流。

3). To promote understanding between ethnic groups of different cultural backgrounds.

本會歡迎各地區省籍之僑胞或任何國籍人士參加，沒有任何種族、性別、宗教或政治之界限。會員有享受本會福利、選舉及被選之權利。但必須支付年費及支持本會之活動。(www.swfcac.com)

SWFCA welcomes both Chinese and non-Chinese friends of all nationalities to be our members. There is no limitation on any ethnic, sexual, religious, or political differences. Members are entitled to all benefits of the association, to elect and be elected as staff and board members but must support the association by paying annual dues and participating in the SWFCA activities. (www.swfcac.com)

請填寫下表後連同會費交本會職員登記。Please fill out the form below to register.

Write Check Payable to: Southwest Florida Chinese Association

Mail the check to: Wendy Kuo, 8900 Cedar Hollow Dr, Fort Myers, FL 33912

姓名 Name		Official Use Only
電郵 e-mail address		
電話 Telephone		
地址 Home Address		
成員 Family Members		
會費 Membership Due	個人 Single \$0 家庭 Family \$0	
职业 Occupation		
簽名 日期 Sign & Date	Signature _____ Date: _____	

Comments :